



الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع.  
The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيزو ٩٠٠١:٢٠١٥  
An ISO 9001:2015 Certified company

21<sup>st</sup> February, 2023

**Decision of Board of Directors meeting held on 21 February 2023**

The Board of Directors of The National Detergent Co. SAOG has taken following decision in their meeting held on 21 February 2023:

- (1) The Board of Directors have approved the Financial Statements for the year ended 31 December 2022, in which the Company has registered a net loss after tax of RO. 440,334 (previous year loss after tax of RO. 57,903). These financial statements are subject to the approval of the Shareholders at Annual General Meeting to be held on 16<sup>th</sup> March 2023.

For The National Detergent Co. SAOG

Murali Sundar  
CEO





الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع.  
The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيزو ٩٠٠١:٢٠١٥  
An ISO 9001:2015 Certified company

التاريخ: 2023/2/21م

قرار إجتماع أعضاء مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 21 فبراير 2023م

أخذ مجلس إدارة الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع في إجتماعه المنعقد بتاريخ 21 فبراير 2023م القرار التالي:

أعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م ، والتي حققت فيها الشركة صافي خسارة بعد خصم الضريبة بقيمة 440,334 ريال عماني (خسارة العام السابق بعد الضريبة 57,903 ريال عماني). تخضع هذه البيانات المالية لموافقة المساهمين في إجتماع الجمعية العمومية السنوي الذي سيعقد بتاريخ 16 مارس 2023م.

الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع



مورالي سوندار

الرئيس التنفيذي